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Időrendi bontás: 

 05.16. Alakuló Küldöttgyűlés 

 05.29. Szakterületi Bizottsági ülés 

 05.29. Tisztségviselői ülés 

 06.05. Rendkívüli Küldöttgyűlés 

 06.10. Intézeti Tanács 

 06.17. Kari Tanács 

 

Tevékenységek: 

 Az Alakuló Küldöttgyűlésen Muliter Ádám azzal a kéréssel fordult hozzám, hogy 

segítsek neki hallgatókat keresni a bódvarákói őrségbe. Ennek a feladatnak hamar neki is 

láttam. Nagy örömömre érdeklődők vannak, viszont kevés. Ezért továbbra is folytatni fogom 

a keresést.  

 Török Mátyás segítségével elindult a biológia szakterületen a mentor utójelentkezés, 

aminek hírét próbáltam minél több csatornán keresztül eljuttatni a hallgatóknak, illetve a 

mentorok is segítettek ebben. Végül elegendő hallgató jelentkezett.  

 Mint kiderül az időrendi bontásban egy Szakterületi Bizottsági ülésre is sor került. 

Ennek fő oka a mentor utójelentkezés volt. Továbbá döntést kellett arról hozni, hogy Fetter 

Dávid - annak ellenére, hogy nem tudna részt venni a gólyatáborban - jelentkezhetne-e 

mentornak. Ezt a javaslatot a Szakterületi Bizottság tagjai egyhangúan elfogadták. 

Pozitívumként elkönyvelhető az is, hogy nemcsak a képviselők vettek részt az ülésen.    

 A levelezés átvétele után kiderült, hogy két levelezőlistához nem kaptam jelszavat, 

emiatt szóltam Fetter Dávidnak, aki igényelt nekem újakat. Ezenkívül Dávid segítségével 

frissítettük az egyes levezőlistákat.  

 A RuBisCo is jó irány felé halad. Azóta is újabb hallgatók jelentkeztek, akik szívesen 

segítenének a korrepetálások megszervezésében. Illetve a Szakterületi Bizottsági ülésen is 

rengeteg ötlet született arról, hogy hogyan lehetne a legjobban megvalósítani a 

korrepetálásokat, valamint ezáltal segíteni a kritérium dolgozatokra való felkészülést.  

 Fetter Dávidnak és Bohár Balázsnak köszönhetően a biosz.elte.hu is hamarosan egy új 

kinézettel és tartalommal fog rendelkezni, amely reményeink szerint többeknek is segítséget 

fog nyújtani abban, hogy hamar megszerezzék a számukra fontos információkat.   

 A Tétékás Nyúz különszámához is sikerült egy hallgatót (Néma Juditot) találni, aki 

megírta a biológia témájú cikket.  

 Az MSc-s felvételi bizottságba delegáltat találni nem volt egy egyszerű feladat. Sajnos 

nem is sikerült elegendő MSc-s hallgatót beszervezni. Így az első felvételi napon a hat hallgató 

helyett három, míg a második felvételi napon csak egy hallgatót tudtunk a bizottságba 

delegálni.  



 A levelekre és megkeresésekre igyekeztem minél hamarabb, valamint legjobb tudásom 

szerint válaszolni.  Delegáltságaim révén részt vettem az Intézeti Tanácson és a Kari Tanácson. 

A biológiai szakterület delegáltjait pedig próbálom folyamatosan beszámoltatni. A Szakterületi 

Bizottság tagjait is folyamatosan értesítem a különböző feladatokról és történésekről. 

  A vizsgaidőszak után szeretnék egy SzaCs ülést szervezni, valamint a szakos előadást is 

azután tervezem megtartani. 

  

 Köszönöm, hogy végig olvastad a beszámolómat!  Ha felmerülne bármilyen kérdés 

nyugodtan keress meg, akármelyik kommunikációs csatornán keresztül.        

   

 

 

Áporka, 2015.06.27. 

                                                                                                

                                                                                                                     Nagy Anikó Zsuzsanna 

                                                                                                            Biológia Szakterületi Koordinátor 

                                                                                                          bioszk@ttkhok.elte.hu  
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